



National International Holding Co. K.P.S.C.
الشركة الوطنية الدولية القابضة ش.م.ك.ع

Date: 24th/12/2025

Mr. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer (CEO)

Dubai Financial Market

Dubai - United Arab Emirates

التاريخ : 24th/12/2025

السيد / حامد أحمد علي المحترم

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

دبي - دولة الامارات العربية المتحدة

Subject: Purchase of Financial Asset from

Subsidiary Company

Dear Mr. Al Ali

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4 of Module 10 "Disclosure and Transparency" of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and its amendments, As part of its subsidiary restructuring procedures, National International Holding Company (NIH) has purchased the entire stake from a 99.4%-owned subsidiary in financial investments at fair value. The transaction is valued at KWD 1,761,695 (One Million, Seven Hundred Sixty-One Thousand, Six Hundred Ninety-Five Kuwaiti Dinars)

Impact on financial position:

Nil

Thanks, and regards.

Mamdouh A. EL Sherbiny

CEO and Board Member

الموضوع: شراء أصل مالي من شركة تابعة

بعد التحية،

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب لعاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن انشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما. قامت الشركة الوطنية الدولية القابضة ضمن إجراءات إعادة هيكلة شركاتها التابعة بشراء كامل حصة شركة تابعة مملوكة لها بنسبة 99.4% في استثمارات مالية بالقيمة العادلة بقيمة 1,761,695 د.ك. (فقط مليون وسبعمائة وواحد وستون ألف وستمائة وخمسة وتسعون دينار كويتي) .

أثر المعلومة الجوهرية على الوضع المالي للشركة:

لا يوجد

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،،

ممدوح عبد الغنى الشربيني

الرئيس التنفيذي و عضو مجلس الادارة